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Brukerutvalget 
 Sunnaas sykehus HF 

Protokoll 07.09.20

Brukerutvalget Sunnaas sykehus HF
Møtested Videokonferanse
Dato 07.09.20
Tidspunkt 10.00-13.45

Til stede Forfall
Anne Beate Budalen ABB Leder x
Øyvind Gerhardsen ØG Nestleder x
Knut Storflor KS x
Jenny Holte JH x
Helle Campbell HC ?
Emilie Duane-Nordskog EDN x
Terje Erlandsen TE x
Marianne Jørstad MJ HR-dir. x
Liv Heyerdahl LH Sekr./koord. x

Ida K.L. Pedersen Leder ungdomsrådet x
Forfall:

Saksliste

Nr. Tema Ansvar 
3320 Godkjenning av innkalling og saksliste

Vedtak
Innkalling og saksliste godkjennes.

Anne Beate 
Budalen

3420 Godkjenning protokoll fra BU-møte 02.06.20 

Vedtak
Protokoll fra BU-møte 02.06.20 godkjennes uten merknad.

Anne Beate 
Budalen

3520 Budsjettforberedelse  

Forslag til budsjett for 2021 vil bli ferdigstilt i løpet av september.
Forslag er sendt i epost til alle.  Basert på budsjett 2020 og regnskap hittil i år.  
Tar høyde for økte reisekostnader og inndekning av tapt arbeids-fortjeneste.  
Disse må avklares med økonomienheten.  Forutsetter at 2021 blir et normalt år 
med fysiske møter.  Dekning av kostnader ved deltakelse i prosjekter må 
avklares. 

Knut Storflor
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Vedtak
Brukerutvalget tar forslag til fremdrift for ferdigstilling av budsjett til 
etterretning.

3620 Orientering beredskapssituasjon v/adm. dir. Einar Magnus Strand
PP-presentasjon vist i møtet ligger i møtemappen i Admincontrol.

Driftsstatus 
Den 7.3.: fra 159 til 70 senger i løpet av kort tid.  Opp mot 150 ansatte i 
karantene de første ukene i mars, hvorav 34 leger.
Etablering av informasjonstelefon inn mot Regional koordinerende enhet (RKE).
Utstrakt bruk av video i kommunikasjon med og behandling av pasienter.
Revidert nasjonalbudsjett med kompensasjon av tapte inntekter.  Fra 1.6. må 
sykehuset drifte normalt med utgangspunkt i budsjett 2020.
Smitteverntiltak må opprettholdes.  Innebærer økte kostnader.
Utfordringer knyttet til overflytting av pasienter fra bygg D til H i helgene.
I styremøte 30.9.  behandles Ledelsens gjennomgang (LGG) 2. tertial 2020.  Da 
presenteres også Underveisevaluering beredskap Covid19. 
De siste måneder er bruk av digitale kommunikasjonsplattformer økt betydelig, 
flere møte via video o.l.  økt bruk av video for oppfølging av pasienter på 
avstand.  Sykehusets kapasitet i tiden fremover må defineres. Må sees i 
sammenheng med byggetrinn 3. Fleksibel bruk av hjemmekontor blant ansatte. 

Sommeravvikling
Som planlagt.  

Beredskap og organisering
Innledningsvis var beredskapsledelsen sammensatt av utvalgte fra 
foretaksledelsen + eiendomssjef, beredskaps- og informasjonssikkerhets-leder 
og smittevernlege.  Fra påske ble hele foretaksledelsen innlemmet i 
beredskapsledelsen.  Grønn beredskap frem til 6.9.  Fra 7.9. går sykehuset ut av 
beredskap.  Nødvendige smitteverntiltak opprettholdes. Beredskapsledelsen 
møter til statusgjennomgang ved oppstart av foretaksledermøtene hver annen 
tirsdag.

Veien videre 2. halvår
Må tenke ett år frem i tid og innrette drift langs denne tidslinjen, sett i lys av 
Covid19.  Smitteverntiltak vedvarer. Avstand, hygiene, besøkskontroll mm.
Budsjettkonferanse for foretaksledelsen i september, innretning mot de to 
første kvartaler i 2021 basert på de to foregående i 2020.
Rehabiliteringskonferansen erstattes av webinarer gjennom året. Legges ut 
informasjon på Sunnaas.no 
https://www.sunnaas.no/arrangementer/rehabiliteringswebinar-2020

Vedtak
Brukerutvalget tar gjennomgang av beredskapssituasjonen til orientering og har 
ingen merknader til hvordan beredskapssituasjonen er håndtert så langt.

Einar 
Magnus 
Strand

3720 Rehabiliteringstilbud Covid19-pasienter Anne Beate 
Budalen 
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Frank Becker, klinikkoverlege, orienterte BU i møte 2.6.20 om 
rehabiliteringstilbudet til Covid19-pasienter.  Status uendret.  Åtte pasienter har 
fått tilbud så langt. Medieinteresse rundt tilbudet.  Det forsøkes å løfte fokuset 
på betydningen av rehabilitering generelt.

Vedtak
Brukerutvalget tar saken til orientering.

3820 Orientering om det årlige dialogmøtet med brukerorganisasjonene 
19.10.20 

Med bakgrunn i situasjonen med Corona og smittevernhensyn, er det besluttet 
å utsette dialogmøtet på Sunnaas sykehus som var satt til den 19. oktober 
2020.  Ny dato er ikke satt, men det tas sikte på gjennomføring i februar 2021. 

Vedtak
Brukerutvalget tar saken til orientering.

Anne Beate 
Budalen

Pause
3920 Informasjon fra avholdte utvalgsmøter

Møte i klinisk etikk komité (Anne Beate Budalen)
Kun rent administrativt innhold på agendaen på forrige møte.

Møte i regionalt møte for ledere, nestledere og sekretærer i brukerutvalgene 
(Anne Beate Budalen)
Se under eventuelt.

Henvendelse fra bevegelseslaboratoriet om gangfunksjon og CP (Jenny Holte)
Brukerutvalget skal delta i prosjektet (tidslinje minst frem til 2026)
Kostnader er ikke avklaret (Jenny følger opp)

Møte i SKPU (Jenny Holte)
 Økning av alvorlige pasientrelaterte hendelser 1. og 2. tertial 2020 

sammenlignet med samme periode i 2019.
 Nasjonal pasientsikkerhetsdag 17.9.20

Markering i sykehuset
Årets budskap er helsearbeidernes sikkerhet

 Covid19-situasjonen
Streng adgangskontroll
Symptomfrihet 1 døgn; økning i 1-dags fravær
Gjennomføring av revisjonsprogram er utsatt

 Innspill til konsernrevisjonens internrevisjon:
Samstemming av legemiddellister
Kartlegging av hvorvidt mistetenkt smitte overføres til neste 
behandlingsledd

 Gjennomgang av internrevisjon
Gjelder avdeling for kognitiv rehabilitering (Kress) og 
poliklinikken
Forbedringsarbeid etter funn er igangsatt 

Alle
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Prosjektmøte i kvalitetsregisteret (Øyvind Gerhardsen)
Pilot i avdeling for multitraume, nevrologi og brannskade (MNB) og avdeling for 
vurdering (VRD): smerte, håndtrening og språktrening. Utvikling av skjema til 
bruk for kartlegging.

Byggetrinn 3 og OU-prosess (Terje Erlandsen)
Nytt møte 9.9.20
Mer informasjon fra Trude Gjeldvik kl.13.00 (se sak under)

Møter på Aker Helsearena (Øyvind Gerhardsen)
Ikke avholdt møte siden høsten 2019.

Vedtak
Brukerutvalget tar orienteringene til informasjon.

4020 Digitaliseringsplan for IKT og e-helse 2020-24
PP-presentasjon vist i møtet ligger i møtemappen i Admincontrol.

Tidligere kalt områdeplan IKT 2020-2024.  Planen er nå inne i en årlig rullering 
(med nytt navn: Digitaliseringsplan IKT 2020-2024).  Planen er vedtatt i 
foretaksledelsen og styret.  Ligger under Mål og strategier på sunnaas.no: 
https://www.sunnaas.no/om-oss/mal-og-strategier

Vedtak
Brukerutvalget tar gjennomgangen til orientering.

Hans Kristian 
Skara, 
enhetsleder 
IKT og e-
helse

Pause
4120 Testbed 

PP-presentasjon vist i møtet ligger i møtemappen i Admincontrol.

Det utarbeides systematikk for henvendelser om testing og utvikling av 
medisinsk utstyr til våre pasienter.  Forespørsler mottas fra helsenæringen og 
også fra pasienter, pårørende og ansatte.  Henvendelsene registreres i Induct.
Viktige avklaringer i prosessen:

1. Lov om offentlige anskaffelser og Samarbeidsavtale mellom Helse Sør-
Øst RHF (helseregionen) og LFH –Bransjeorganisasjonen for helse- og 
velferdsteknologi

2. Ressursbruk
3. Hvordan merkenavnet «Sunnaas» blir brukt i markedsføring av 

produkter.

Stadig økende krav til mer arenafleksible måter å arbeide på og stadig mer 
arbeid rettes mot tilbud på avstand.  Det er ønskelig å involvere brukerutvalget 
i testing av utstyr/produkter.  Hvorvidt det enkelte medlem i BU representerer 
seg selv eller brukerorganisasjonen må avklares ved forespørsel om testing.

Vedtak 
Brukerutvalget tar presentasjonen av testbed-arbeidet til orientering og stiller 
seg positive til henvendelser om deltakelse i work-shops og testing.

Lene 
Mosberg, 
koordinator 
Testbed
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4220 Forskningsdirektør – presentasjon og samarbeid 

Forskningsdirektøren kommer til Sunnaas sykehus fra stilling som avdelings-
leder for diagnostisk fysikk ved klinikk for radiologi og nukleærmedisin på Oslo 
universitetssykehus (OUS). De siste 20 årene har hun hatt en rekke sentrale 
lederstillinger ved OUS, blant annet ved intervensjonssenteret, 
kompetansesenteret for diagnostisk fysikk og hun har etablert og ledet 
bildeforskningssenteret ImTech. 

Brukerutvalget oppfordres til å gi innspill til pågående forskning og forsknings-
strategien.  Jobber med handlingsplan for 2021.  Forskning må være til 
pasientens behov og nytte. Sikter mot forskning både på behandlingshjelpe-
midler, teknologi (diagnostikk og oppfølging) og diagnosegrupper.

Det satses på mer søkning etter eksterne midler til forskning.  Viktig at 
forskningen resulterer i noe praktisk og nyttig (rutiner, arbeidsprosesser, 
behandlingstilbud, hjelpemidler, utstyr til rehabilitering, medikamenter) som 
tas i bruk.

Vedtak
Brukerutvalget ønsker å bli involvert i aktuelle pågående forskningsprosjekter 
og planer fremover.  Brukerutvalget inviterer forskningsdirektøren til sitt møte i 
november -20.

Anne Catrine 
Trægde 
Martinsen, 
forskn.dir.

Pause
4320 Samarbeid mellom ungdomsrådet og brukerutvalget

Ungdomsrådet vil satse på ungdomshelse med særskilt fokus på seksuell helse.  
Et skriv er sendt til klinikkledelsen om behovet for fokus på ungdomshelse og 
forslag til tiltak.  Skrivet sendes til BU til informasjon og for eventuell bistand og 
støtte.

Vedtak
Brukerutvalget tar saken til orientering.

Anne Beate 
Budalen og 
Ida Pedersen

4420 Byggetrinn 3 og OU-prosesser (organisasjonsutvikling)
PP-presentasjon vist i møtet ligger i møtemappen i Admincontrol.

Det avventes fremdeles styrevedtak i HSØ RHF om oppstart konseptfase for 
byggetrinn 3.  Gjennom flere delprosjekter og grundig forarbeid er 
organisasjonen rigget og forberedt til å starte arbeidet i konseptfasen så snart 
vedtaket foreligger.  Plan om ferdigstillelse i 2025.
OU-prosess stab-støtte iverksettes fra 1.1.21.  Gevinstforventning; økt 
brukertilfredshet og effektivisering av driften.  Ny organisasjons- og 
administrasjonsenhet vil være opprettet fra den dato.  
OU-prosess fag, utdanning og kompetanse, fase 1; Oppstart 1. november 2020.
Fase 2 ledes av ny fagdirektør Grethe Månum (tiltrer stillingen 1.11.20).  
Prosjektgjennomføring første tertial 2021.  Forprosjektet skal være felles for 
delprosjektene fag/utdanning og forskning/innovasjon.

Trude 
Gjeldvik, 
prosjektleder 
bygg
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OU-prosess forskning og innovasjon: ledes av forskningsdirektør Anne Catrine 
Trægde Martinsen.  Fremdriftsplan: Første tertial 2020.

Vedtak
Brukerutvalget tar presentasjonen til orientering.  Brukerutvalget vil invitere 
prosjektleder bygg til hvert BU-møte i tiden fremover. 

4520 Om styresaker i styremøte 30.9.20

Sakene er ikke klare ennå, derfor kun kort gjennomgang av agendaen til 
styremøtet.  Fire nye medlemmer kom inn i styret i foretaksmøtet i februar i år.  
Kommunikasjonsenheten utarbeider en presentasjon som skal få frem det 
særegne og spesielle ved Sunnaas sykehus.  Utvidelse av styret vil gjelde fra og 
med styremøtet i SunHF i 20.11.20 (to nye eieroppnevnte og én ny 
representant for de ansatte).
Sakene publiseres på Sunnaas.no den 23.9.20.  Brukerutvalget oppfordres til å 
gi innspill til sakene (sendes til leder og nestleder).

Vedtak
Brukerutvalget tar gjennomgangen av agendaen til orientering.

Marianne 
Jørstad, HR-
dir.

Eventuelt
 Regionalt skypemøte 2.9. 20 i regi av HSØ for ledere, nestledere og sekretærer

Agenda:
o Involvering av brukerutvalg under covid19-situasjonen.
o Tilgang til intranett og epostadresse som genereres når man blir 

registret i Personalportalen.  
o Informasjon om brukerutvalgene på intranett; varierende innhold 
o Konklusjon: 

- Brukerutvalget ber om at det undersøkes om epostadressen kan 
settes som ikke gyldig (Liv følger opp)

- Brukerutvalget vil rette en henvendelse til sykehuset om tilgang til 
intranett (Anne Beate følger opp)

 Budsjett 2021
Regnskapsansvarlig i BU er informert om at BU kan ikke regne med høyere 
budsjettramme for 2021 enn som man hadde i 2020.  Økt ramme i 2020 var 
ekstraordinær og midlertidig. 

 Brukerutvalgets arbeidsmøte 12. oktober 2020
Møtet gjennomføres da det er lenge til neste ordinære BU-møte (12.11.20).  
Helsefellesskapene kan være et aktuelt tema.
Arbeidsmøtet vil bl.a. ha Årlig melding som tema (Emilie går inn i dette 
arbeidet)

Møteslutt 13.45
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